
1 
Zápisnica z 5. zasadnutia OZ v Malom Slavkove, konaného dňa 26. 09. 2023 

 

 

  

 

O B E C    MA L Ý    S L A V K O V 

                                                                                                                    Malý Slavkov, 26. 09. 2023 

Z Á P I S N I C A 

 

z 5. zasadnutia obecného zastupiteľstva v Malom Slavkove, 

 konaného dňa 26. 09. 2023 o 16.30 hod. na Obecnom úrade v Malom Slavkove 

 

Prítomní poslanci: 7 - Ing. František Bartko, Rastislav Cirák, Anatolij Dejneka, Ľudovít Svocák, 

Ing. Petra Šavelová, Bc. Daniel Trošan, Mgr. Denisa Vilková                                                                

Neprítomný(í) poslanci: 0 

Hlavná kontrolórka obce: PhDr. Mária Balková - prítomná 

Prezenčná listina tvorí neoddeliteľnú súčasť písomnej dokumentácie  5. rokovania OZ,  zo dňa  26. 

09. 2023. 

DVD č. 5/2023 tvorí neoddeliteľnú súčasť písomnej dokumentácie  5. rokovania OZ,  zo dňa  26. 

09. 2023 
 

1. Otvorenie zasadnutia 

Vedením 5. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Malom Slavkove, konaného dňa 26. 09. 2023, 

bol starostom obce Mgr. Ladislavom Oravcom poverený zástupca starostu, poslanec Ing. František 

Bartko. Privítal prítomných poslancov a hlavnú kontrolórku. Zahájil rokovanie a skonštatoval, že 

zastupiteľstvo je uznášania schopné, zo siedmich poslancov sú prítomní siedmi.  

 

2. Schválenie programu 

Zástupca starostu  predložil na rokovanie program 5. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Malom 

Slavkove.  

Prítomní poslanci súhlasili s predloženým programom. Zástupca starostu dal  za predložený 

program hlasovať. Obecné zastupiteľstvo prijalo k 2. bodu programu uznesenie č. 59: Obecné 

zastupiteľstvo v Malom Slavkove schvaľuje program 5. zasadania OZ   

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Schválenie programu 

3. Určenie návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľa 

4. Kontrola plnenia uznesení 

5. Správa o kontrolnej činnosti HK obce Malý Slavkov za I. polrok 2023 

6. Žiadosť o prevzatie Verejného osvetlenia – REA Tatry, s. r. o. Bratislava 

7. Žiadosť o odstránenie retardéra na MK ul. Lúčna 

8. Interpelácia 

9. Rôzne 

10. Diskusia 

11. Záver 
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Hlasovanie: 

 Počet Mená poslancov 

Za: 
7 Ing. František Bartko, Rastislav Cirák, Anatolij Dejneka, Ľudovít 

Svocák, Ing. Petra Šavelová, Bc. Daniel Trošan, Mgr. Denisa Vilková  

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Počet všetkých poslancov: 7    

 

3. Určenie návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľa 

Ing. František Bartko (poslanec obecného zastupiteľstva) –  

do  návrhovej komisie navrhol: Ľudovíta Svocáka a Mgr. Denisu Vilkovú 

za overovateľov zápisnice určil: Ing. Petru Šavelovú, Bc. Daniela Trošana 

za zapisovateľku bola určená: Veronika Pirožeková 

Obecné zastupiteľstvo v Malom Slavkove prijalo k 3. bodu programu uznesenie č. 60: Obecné 

zastupiteľstvo v Malom Slavkove 

A/ schvaľuje  
návrhovú komisiu v zložení: Ľudovít Svocák,  Mgr. Denisa Vilková 

B/ berie na vedomie, 
že starosta obce určil overovateľov zápisnice:  Ing. Petru Šavelovú, Bc. Daniela  Trošana 

zapisovateľku: Veroniku Pirožekovú 

Hlasovanie: 

 Počet Mená poslancov 

Za: 
7 Ing. František Bartko, Rastislav Cirák, Anatolij Dejneka, Ľudovít 

Svocák, Ing. Petra Šavelová, Bc. Daniel Trošan, Mgr. Denisa Vilková  

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Počet všetkých poslancov: 7    

 

4. Kontrola plnenia uznesení 

Ing. František Bartko (poslanec obecného zastupiteľstva) – predložil na rokovanie kontrolu plnenia 

uznesení. 

Ku kontrole plnenia  uznesení neboli   žiadne otázky. Poverený poslanec p. Bartko dal za tento bod 

hlasovať. Obecné zastupiteľstvo v Malom Slavkove prijalo k 4. bodu programu uznesenie č. 61: 

Obecné zastupiteľstvo v Malom Slavkove berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení zo 4. 

zasadnutia  OZ, konaného 27. 06. 2023.   

Hlasovanie: 

 Počet Mená poslancov 

Za: 
7 Ing. František Bartko, Rastislav Cirák, Anatolij Dejneka, Ľudovít 

Svocák, Ing. Petra Šavelová, Bc. Daniel Trošan, Mgr. Denisa Vilková  

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Počet všetkých poslancov: 7     
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5. Správa o kontrolnej činnosti HK obce Malý Slavkov za I. polrok 2023 
Ing. František Bartko (poslanec obecného zastupiteľstva) – k tomuto bodu  uviedol, že Správu 

o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra mali poslanci k dispozícii v pracovných materiáloch, ak 

majú nejaké otázky na p. kontrolórku, dáva im priestor. Keďže nikto nechcel k predloženému 

materiálu žiadne doplňujúce informácie, požiadal člena návrhovej komisie, aby prečítal návrh na 

uznesenie. Po prečítaní dal hlasovať za prečítaný návrh. Obecné zastupiteľstvo v Malom Slavkove 

prijalo k 5. bodu programu uznesenie č. 62: Obecné zastupiteľstvo v Malom Slavkove berie na 

vedomie Správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra  Obce Malý Slavkov za I. polrok 2023.  

Hlasovanie: 

 Počet Mená poslancov 

Za: 
7 Ing. František Bartko, Rastislav Cirák, Anatolij Dejneka, Ľudovít 

Svocák, Ing. Petra Šavelová, Bc. Daniel Trošan, Mgr. Denisa Vilková  

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Počet všetkých poslancov: 7     

 

6. Žiadosť o prevzatie Verejného osvetlenia – REA Tatry, s. r. o. Bratislava                              

Ing. František Bartko (poslanec obecného zastupiteľstva) – uviedol, že žiadosťou o prevzatie 

verejného osvetlenia  od firmy REA Tatry  sa už zaoberali na predchádzajúcich  rokovaniach 

zastupiteľstva. Vtedy prijali zamietavé stanovisko. Na pracovnom stretnutí, ktoré mali pred týmto 

zasadnutím na základe opätovnej žiadosti firmy REA Tatry a novovzniknutých okolnostiach  opäť 

hľadali spôsob, ako to vyriešiť. Prijali určité rozhodnutie, takže dnes by ho mali len potvrdiť 

a schváliť. Otvára rozpravu  k predmetnému bodu.   

Ľudovít Svocák (poslanec obecného zastupiteľstva) –  sa informoval, koľko sa platilo za verejné 

osvetlenie v obci v r. 2022 a 2023 (chcel faktúry, zatiaľ mu neboli poslané). 

Ing. František Bartko (poslanec obecného zastupiteľstva) – konštatoval, že faktúry sú zverejnené,  

vie si ich pozrieť na webovej stránke obce. Koľko bude obec stáť  verejné osvetlenie  v roku 2023, 

sa ešte nedá vyčísliť. Je potrebne brať do úvahy rôzne aspekty napr.  svietenie v lete a v zime.  

Ľudovít Svocák (poslanec obecného zastupiteľstva) –  povedal, že na pracovnom stretnutí hovorili 

aj o tom, že keď do toho pôjdu, tak až od nového roka. Konštatoval, že aj tak nebudú mať presné 

a relevantné údaje, lebo   zo strany REA Tatry bolo osvetlenie hore vypínané. Pýta sa, odkedy REA 

Tatry začala vypínať verejné osvetlenie. 

Ing. František Bartko (poslanec obecného zastupiteľstva) – uviedol, že firma začala vypínať verejné 

osvetlenie začiatkom roka 2023  po zaslaní nesúhlasného stanoviska obecného zastupiteľstva. 

Vtedy hovorili aj o tom, aby bolo prevzatie verejného osvetlenia od firmy  podmienené určeným 

percentom skolaudovaných  rodinných domov v tejto lokalite (70%).  

Po krátkej rozprave člen návrhovej komisie prečítal návrh na uznesenie a následne  o ňom 

zastupiteľstvo hlasovalo. Obecné zastupiteľstvo v Malom Slavkove prijalo k 6. bodu programu 

uznesenie č. 63: Obecné zastupiteľstvo v Malom Slavkove schvaľuje prevzatie skolaudovaných 

(Kolaudačné rozhodnutie č. SÚ 3282/2021-Gk, zo dňa 11. 05. 2021) a prevádzkovaných 

stavebných objektov SO 12.6 NN prípojka pre verejné osvetlenie a SO 13.1 Verejné osvetlenie, 

ktoré boli vybudované v rámci stavby: “Golfový areál Kráľovské údolie I. Etapa Golfové ihrisko, 

inžinierske siete“ do majetku Obce Malý Slavkov od 01. 01. 2024. 
Hlasovanie: 

 Počet Mená poslancov 

Za: 
7 Ing. František Bartko, Rastislav Cirák, Anatolij Dejneka, Ľudovít 

Svocák, Ing. Petra Šavelová, Bc. Daniel Trošan, Mgr. Denisa Vilková 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  
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Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Počet všetkých poslancov: 7     

  

7. Žiadosť o odstránenie retardéra na MK ul. Lúčna 

Ing. František Bartko (poslanec obecného zastupiteľstva) – predložil na rokovanie žiadosť 

o odstránenie retardéra z miestnej komunikácie pred rodinným domom na ul. Lúčnej. Žiadatelia 

svoju žiadosť odôvodnili, že sú obťažovaní nad prípustnú mieru hlukom pri prejazde motorových 

vozidiel cez retardér. Dochádza k intenzívnym otrasom ich rodinného domu, praskajú im omietky. 

Majú obavy vážnejšieho poškodenia ich rodinného domu. Žiadatelia píšu, že retardér neplní účel, 

pre ktorý bol umiestnený a pre vodičov neznamená skoro žiadnu prekážku.  

Poslanec  Bartko oznámil prítomným, že starosta  komunikoval so žiadateľmi,  dohodli sa, že sa 

najskôr vyskúša alternatíva presunúť retardér.  Keďže obec má  vypracovaný projekt dopravného 

značenia  (retardér tam nebol uložený len tak), jeho názor je, aby starosta najskôr pozrel projekt, 

a až na základe zisteného by sa to malo riešiť.  

V rozprave sa napr. p.  Šavelová pýtala, kde to bude posunuté, načo jej p. Bartko odpovedal, že 

teraz je retardér umiestnený nad odtokovou kanalizačnou  rúrou a úvaha je posunúť o cca 5 m  

smerom k Tatrám, na čo  p. Svocák povedal, že to bude to isté, len pred domom ich suseda. 

Konštatuje, že odtokový rigol   aj retardér sú uložené na obecnom pozemku. P. Trošan uviedol, že 

retardér je predsa umiestnený min. 15 m od rodinného domu žiadateľov. P. Bartko poukazuje, že 

keď sa retardér posunie, môžeme tu mať ďalšiu sťažnosť. Rozpravu ukončil  slovami, že teraz je 

o tom zbytočne hovoriť. On má v tejto chvíli takú vedomosť, tak im ju rozpráva. Zatiaľ sa starosta 

so žiadateľmi telefonický  dohodli na tomto operatívnom riešení.   

Navrhol vziať predmetnú  žiadosť na vedomie. 

Obecné zastupiteľstvo v Malom Slavkove prijalo k 7. bodu programu uznesenie č. 64: Obecné 

zastupiteľstvo v Malom Slavkove berie na vedomie Žiadosť o odstránenie retardera na MK ul. 

Lúčna. 

Hlasovanie: 

 Počet Mená poslancov 

Za: 
7 Ing. František Bartko, Rastislav Cirák, Anatolij Dejneka, Ľudovít 

Svocák, Ing. Petra Šavelová, Bc. Daniel Trošan, Mgr. Denisa Vilková 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Počet všetkých poslancov: 7  

 

8. Interpelácia 

Na základe skutočnosti, že na tomto zasadnutí nebol prítomný starosta obce interpelácia neprebehla. 

 

9. Rôzne 

Ľudovít Svocák (poslanec obecného zastupiteľstva) –  pýtal sa, či obec ide do  nejakého nového 

rómskeho projektu. Počul, že  vraj berieme do práce sedem ľudí, kde budú sedieť, čo tu budú robiť, 

my  predsa v obci nemáme kolóniu.  Je poslancom, prečo o tom nevedel?   

Ing. Petra Šavelová (poslankyňa obecného zastupiteľstva) – uviedla: nakoľko bola vo výberovej 

komisii, vie informovať, že obec namiesto terénnej sociálnej práce ide do nového projektu 

„Rozvojové tímy“. Aj pre ňu je sedem ľudí veľa. Projekt je  ale nastavený tak, že je daných  sedem 

povinných pozícii a tie  musia byť obsadené. Pracovníci  budú sedieť v priestoroch bývalej krčmy. 

Ing. František Bartko (poslanec obecného zastupiteľstva) – konštatoval, že výberové konanie bolo 

predsa v zmysle zákona  zverejnené v mieste obvyklým spôsobom. 
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Ľudovít Svocák (poslanec obecného zastupiteľstva) – spomenul aj  výberové konanie  MŠ napr. sa 

zamýšľal, prečo  nedáme prácu  slavkovčanom  (vidí len s cudzích). 

Mgr. Denisa Vilková (poslankyňa obecného zastupiteľstva) – informovala prítomných, že niektorí 

občania na Lúčnej ulici, sa zaujímajú,  či chodník bude pokračovať ďalej okolo p. Fronca. Pýtajú sa, 

či sa to dá ešte nejako  alebo ovplyvniť, aby nepokračoval na tejto strane. 

Ing. František Bartko (poslanec obecného zastupiteľstva) – reagoval, že obec dala vypracovať 

projekt (už v r. 2007), ktorý bol súčasťou  žiadosti o dotačné prostriedky na túto stavbu. Nemôže sa 

to len tak  meniť (pri nedodržaní podmienok zmluvy by obec prišla o dotačné prostriedky). 

Konštatuje, že obec realizuje  verejnoprospešnú stavbu na obecnom pozemku, nie na pozemku 

súkromníkov. Ak by obec mala meniť projekty na základe nespokojnosti jedincov (môžu sa ozvať 

aj ďalší nespokojní), tak  tu nič nevybudujeme.  

12. Diskusia 

Diskutovali napr. o procese a trvaní spracovania územného plánu obce, koľko má obec čiastkových 

zmien ÚPO, ak niekto vyvolá proces čiastkovej zmeny ÚPO (FO, PO), kto to financuje. Hlavná 

kontrolórka obce diskutovala s niektorými poslancami o stave evidovaných  pohľadávok obce k 31. 

12. 2022, na dani z nehnuteľnosti, dani za psa a  poplatku za TKO (spracované v správe HK). 

 

13. Záver 

V závere zasadnutia starostom poverený viesť toto zasadnutie Ing. František Bartko poďakoval 

prítomným za účasť a spoluprácu a  ukončil 5. zasadnutie Obecného zastupiteľstva Obce Malý 

Slavkov.  

 

 

 

 

 

                                                                                                ........................................... 

                                                                                          Ing. František Bartko  

                                                                              poslanec poverený viesť 5. zasadnutie OZ  

 

 

 

 

 

Overovatelia: 

 

Ing. Petra Šavelová                                                 ........................................... 

 

  

 

Bc. Daniel Trošan                                                    .......................................... 

 
                            
 

 

                                                                                                                                                                                                                                               

Zapísala: Veronika Pirožeková 

 

 

 


